
 
Zápis č. 13/2012 

Akademický senát FSv ČVUT 
Zápis ze 13. zasedání AS FSv, které se konalo dne 30. 5. 2012

 

Přítomni: dle prezenční listiny  
Hosté: prof. Kohoutková, prof. Hájek, prof. Šenberger, Ing. Vlasák  
 
Dr. Šibrava zahájil 13. zasedání AS, přivítal přítomné a seznámil je s programem 
zasedání.  
 
Program: 
 

1. Kontrola zápisu 
2. Vystoupení proděkana prof. P. Hájka 
3. Vystoupení proděkana prof. T. Šenbergera 
4. Provozní řád fakulty 
5. Různé 

 
 
Bod 1.  Kontrola zápisu 
 
Zápis z 12. zasedání AS FSv ze dne 25. 4. 2012 byl schválen bez připomínek.  
 
Je nutná úprava usnesení číslo 11 – schválení změny organizačního řádu. 
Usnesení musí být upraveno ve znění, že AS neschválil změnu organizačního řádu. 
Důvodem je potřeba 2/3 souhlasu zvolených senátorů, kterého nebylo při 
schvalování návrhu dne 4. 4. dosaženo. Tato legislativní skutečnost byla AS FSv 
ČVUT při přijímání usnesení opomenuta. 
Hlasování: pro 27|proti 0| zdržel se 0 (z 0 přítomných senátorů). 
 
Nově se hlasovalo o znění úpravy organizačního řádu. 
Hlasování: pro 27|proti 0| zdržel se 0 (z 0 přítomných senátorů). 
 
Zpráva o hospodaření FSv bude předložena k projednání AS do konce června.  
 
Úpravy zeleně před budovou fakulty byly zahájeny. 
 
 
Bod 2.  Vystoupení proděkana prof. P. Hájka 
 
Profesor Hájek vystoupil na téma hodnocení vědy a výzkumu na škole. Věnoval 
se zejména problematice doktorského studia a připravovaným opatřením. 
Senátoři diskutovali o jednotlivých aspektech doktorského studia. 
 
Bod 3.  Vystoupení proděkana prof. T. Šenbergera 
 

 1

Profesor Šenberger informoval o připravovaných stavebních akcích. Posluchárny 
v budově C budou rekonstruovány na podzim tohoto roku, na což bude 
reagovat i rozvrhování výuky.  

 

http://www.fsv.cvut.cz/senat/as2011/prezence.xls
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Rekonstrukce budovy A je řízena z rektorátu a je plánována ve velkém rozsahu 
zejména od 9. patra výše.  
Studovny ve 2NP budovy B budou vybaveny novým mobiliářem. 
V budově FSv č. p. 3 v Telči je zvýšena ubytovací kapacita o 20 lůžek. 
Místnosti uvolněné po prof. Pacovském budou upraveny pro potřeby katedry 
architektury. 
Připravuje se projekt GTM – aktualizace pasportů budovy, při jehož řešení budou 
vyzváni studenti ke spolupráci. 
 

Bod 4.  Provozní řád fakulty 
 
Projednání úprav provozního řádu bude přesunuto na nejbližší další zasedání AS. 
 
 
Bod 5.  Různé 
 
Prof. Polák shrnul jednání Rady vysokých škol s poměrně pozitivním výhledem. 
Materiály byly senátorům zaslány mailem. 
 
Prof. Konvalinka referoval o jednání AS ČVUT, zejména o diskutovaném návrhu 
úpravy počtu senátorů a zástupců jednotlivých fakult. Etický kodex ČVUT byl 
schválen AS ČVUT na březnovém zasedání a je vystaven na webových stránkách 
ČVUT. Senátoři diskutovali na téma etického jednání a definování podvodu. 
 
Prof. Konvalinka navrhnul výhledovou prezentaci jednotlivých experimentálních 
center. Tento návrh byl všeobecně souhlasně přijat. 
 
Příští zasedání AS FSv ČVUT se bude konat ve středu 20. 6. 2012 v 9:00 hod. ve 
velké zasedací místnosti B169. 
 

RNDr. Zdeněk Šibrava, CSc. 
           předseda AS FSv ČVUT  

Zapsala: Z. Pešková 
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